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§ 18 
Frågor från nämnden 

 

Anna Engelbert (L) ställer en fråga kring den soptunna som 

placerats vid fontänen på Älvsjö torg och ber förvaltningen ta med 

sig frågan till trafikkontoret.  

Anna Engelbert (L) ställer även en fråga kring rykten om att 

rivningen av Älvsjö värdshus. Tommy Zakrisson (MP) önskar att 

nämnden får tillfälle att yttra sig i frågan innan 

stadsbyggnadskontoret fattar ett beslut. Elisabet Tullgren, 

avdelningschef, ber att få återkomma med mer information vid 

tvärpolitiska gruppens möte nästa vecka.  

  


